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RO.0002.2.2015.MI 

Protokół IV/15 

IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19 marca 2015 r., która odbyła się w sali 

obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
10

 a zakończono o godz. 10
03

. 

 

W sesji udział wzięli:  

 

1. Pani Małgorzata Wrońska – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

2. Pani Maria Rogińska – sekretarz Gminy Frombork 

3. Pani Ewa Rymarska – skarbnik Gminy Frombork 

4. Pani Maria Łacko - Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

5. Pani Sylwia Mechlińska- Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku   

6. Pani Anna Zakrzewska – wicedyrektor Zespołu Szkół we Fromborku ds. Przedszkola 

7. Pani Janina Jachimowicz – Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku 

8. Pan Marek Wróbel – Dyrektor Zarządu Wodociągi Fromborskie Sp. z o. o. 

9. Pan Kazimierz Kubiak -  kierownik posterunku policji we Fromborku  

10. Pan Marcin Zamojski – radca prawny 

11. Mieszkaniec Gminy Frombork  

12. Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. pkt 1 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska  powiedziała, że minutą ciszy zostanie uczczona pamięć 

wieloletniego samorządowca oraz przyjaciela Fromborka świętej pamięci Henryka Mrozińskiego.  

Wszyscy obecni  na sali  powstali i minutą ciszy została uczczona pamięć zmarłego świętej pamięci 

Henryka Mrozińskiego 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska przywitała panią Burmistrz, radnych, pracowników 

urzędu, sołtysów oraz przybyłych na sesję gości.    

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska otworzyła IV zwyczajną sesję Rady Miejskiej                     

we Fromborku.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 

ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ad. pkt 2 

Na sekretarza obrad  zaproponowano radną Wioletę Krukowską. 

Radna Wioletta Krukowska wyraziła zgodę.  

 

ww. propozycję poddano pod głosowanie. 
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Za wnioskiem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Wioletta Krukowska.  

Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Rady radna Barbra Kędzierska powiedziała, że wpłynął wniosek Pani Burmistrz                     

w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie upoważnienia burmistrza do 

podpisania umowy o dotację ze środków NFOŚiGW i zaciągnięcie zobowiązań wekslowych; 

 

Radny Robert Markun zapytał o powód wycofania ww. projektu uchwały.  

Pani Burmistrz Małgorzata  Wrońska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o upoważnienie, o które prosił 

narodowy fundusz, aby zostało udzielone przez radnych burmistrzowi, po konsultacjach z Regionalną 

Izbą Obrachunkową, uchwała byłaby unieważniona. Powyższe upoważnienie jest zawarte w uchwale 

budżetowej podjętej w 2014 roku. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie przedstawiony wniosek.  

Za  przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

Przewodnicząca Rady radna Barbra Kędzierska powiedziała, że Komisje Rady Miejskiej                               

we Fromborku wnioskują o wprowadzenie do porządku obrad IV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej                       

we Fromborku w dniu 19 marca 2015 r. projektów uchwał w sprawie: 

a) zlecenia komisji rewizyjnej zbadania zasadności skargi Pana. 

b) rozparzenia skargi Pana na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w zakresie 

przyznania lokalu socjalnego 

c) rozpatrzenia skargi Pana na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej we Fromborku;  

 

ad. a) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie  poddaje 

projekt uchwały w sprawie zlecenia komisji Rewizyjnej zbadania zasadności skargi Pana; 

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

ad. b) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje 

projekt uchwały w sprawie rozparzenia skargi Pana na działalność  Burmistrza Miasta i Gminy 

Frombork w zakresie przyznania lokalu socjalnego; 

 

Za  przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 
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Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

  

ad. c) Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska powiedziała, że pod głosowanie poddaje 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku; 

 

Za przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad:                                                                                    

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Wybór sekretarza obrad.  

3.  Przedstawienie porządku obrad.   

4.  Przyjęcie protokołu z III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29.01.2015 r.  

5.  Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 29.01.2015 r.  

6.  Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7.  Interpelacje radnych do Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

b) zmian w budżecie na 2015 rok;  

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 33 w m. Frombork, gm. 

Frombork; 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych o numerach                      

1 i 3 znajdujących się w budynku mieszkalnym nr 1 posadowionym na nieruchomości 

oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 61, obręb nr 4 miasta 

Fromborka przy ulicy Mickiewicza dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00006498/9 oraz na sprzedaż 

odpowiednich udziałów w tej nieruchomości; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017; 

g) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2015 r.; 

h) utworzenia na terenie miasta Fromborka, odrębnego obwodu głosowania w Samodzielnym 

Publicznym Specjalistycznym Psychiatrycznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  dla 

przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej na dzień 10 maja 2015 r.; 

i) zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania zasadności skargi Pana; 

j) rozparzenia skargi Pana na działalność  Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w zakresie 

przyznania lokalu socjalnego; 

k) rozpatrzenia skargi Pana  na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej we Fromborku. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.   
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Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 4.  

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddał pod głosowanie protokół z III zwyczajnej 

sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 29 stycznia 2015 r.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.   

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 5. 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską                

o przedstawianie sprawozdania z realizacji uchwał  podjętych na III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 29 stycznia 2015 r.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiała sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 

sesjach w dniach 29.01.2015 r.   

 

Wykaz  podjętych uchwał  podczas sesji  w dniach 29.01.2015 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 6  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poprosiła Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską 

o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że w miesiącu lutym odbyły się wybory do rad 

sołeckich i sołtysów w sołectwach Gminy Frombork. Pani Burmistrz podziękowała wszystkim 

sołtysom, którzy do tej pory pełnili swoją funkcję za zaangażowanie i rozwój sołectw znajdujących się 

na terenie Gminy Frombork. Pani Burmistrz pogratulowała nowo wybranym sołtysom, którzy będą 

współpracować przez kolejne 4 lata z burmistrzem, pracownikami urzędu oraz radnymi. Pani 

Burmistrz dodała, że liczy na dobrą współpracę i przypomniała, że sołectwa są jednostkami 

organizacyjnymi urzędu.  

Pani Burmistrz pogratulowała sołtysom poprzedniej kadencji jak i nowo wybranym.  

 

 



5 
 

Ad. pkt 7. 

Radny Robert Markun powiedział, że  w  projekcie w sprawie zmian budżetu na 2015 r. ujęta 

została pozycja dotycząca  ,,przygotowywanie planu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 

miasta i gminy Frombork”. To jest dopiero plan, który był przygotowywany, w poprzednich latach 

było zliczane ile jest azbestu. Jeżeli osoby, już wykonały wymiany pokryć dachowych, czy będą 

mogły skorzystać z utylizacji? Jeżeli sami wykonali to w  systemie gospodarczym,  zdejmując eternit, 

zabezpieczyli i stoi w palecie gotowy do zabrania. Czy urząd gminy zabierze ten azbest na koszt 

gminy do utylizacji?  

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała, kiedy rozpoczną się rzeczywiste prace przy rewitalizacji 

miasta?  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska odpowiedziała, że rozpoczęcie prac zostało przewidziane na 

miesiąc kwiecień. 

Radna Dorota Strabel zapytała, czy plan rewitalizacji będzie dostępny? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała,  że tak. Obecnie jest wstępna koncepcja. Pani 

Burmistrz dodała, że w dniu dzisiejszym spotka się z konserwatorem zabytków, który jest  jakby 

główną osobą, która kształtuje wygląd rynku i kanału. Wizualizacja nie jest proponowana w celu nie 

narażania na nieprzyjemne komentarze, gdyż jak zostanie ukazana to uznane zostanie, iż tak ma 

wszystko powstać, a jeszcze są wprowadzane zmiany. Jeżeli plan zostanie zaakceptowany, udzielone 

zostaną wszystkie pozwolenia, plan zostanie ukazany. Trwają jeszcze poprawki tworzone przez 

instytucje, które wydają pozwolenia na budowę i nie ma jeszcze ostatecznej wersji.  

Ad. pkt 8. 

 a ) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/33/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Gminy Frombork na lata 2015-2027; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

b) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł  projektu uchwały Nr IV/34/15 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie zmian w budżecie na 2015 r.  

 

Radna Magdalena Jakóbczyk złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek                  

w sprawie nie odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  
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Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie na 2015 r.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

  c ) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł  projektu uchwały Nr IV/35/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 33 w m. Frombork, gm. Frombork; 

 

Radna Magdalena Jakóbczyk złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek                  

w sprawie nie odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 33 w m. Frombork, gm. 

Frombork; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

d ) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała tytuł  projektu uchwały Nr IV/36/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej lokali mieszkalnych o numerach 1 i 3 znajdujących się w budynku mieszkalnym nr 1 

posadowionym na nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka o numerze 61, 

obręb nr 4 miasta Fromborka przy ulicy Mickiewicza dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział 

Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o numerze EL1B/00006498/9 oraz na sprzedaż 

odpowiednich udziałów w tej nieruchomości; 

 

Radna Magdalena Jakóbczyk złożyła wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek                  

w sprawie nie odczytywania treści projektu uchwały. 

 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało  radnych. 
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Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych o numerach 1 i 3 

znajdujących się w budynku mieszkalnym nr 1 posadowionym na nieruchomości oznaczonej według 

ewidencji gruntów jako działka o numerze 61, obręb nr 4 miasta Fromborka przy ulicy Mickiewicza 

dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą o 

numerze EL1B/00006498/9 oraz na sprzedaż odpowiednich udziałów w tej nieruchomości; 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało  0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 1 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

e) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/37/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą umowy dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej 

na okres do 3 lat; 

 

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 6 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

f)  Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała  tytuł projektu uchwały Nr IV/38/15 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2015-2017; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 g) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/39/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2015 r.; 

 

Radny Jacek Gawłowski złożył wniosek o nie odczytywanie projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie złożony wniosek                  

w sprawie nie odczytywania treści projektu uchwały. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 
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Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Radny Robert Markun powiedział, że w projekcie uchwały jest błąd w  słowie ,,opiekuna”  

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta i Gminy Frombork w 2015 r.; 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

h) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/40/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie utworzenia na terenie miasta Fromborka, odrębnego 

obwodu głosowania w Samodzielnym Publicznym Specjalistycznym Psychiatrycznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej  dla przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej na dzień 10 

maja 2015 r.; 

 

Radny Robert Markun powiedział, że praktycznie co wybory podejmowana jest uchwała dotycząca 

utworzenia odrębnego obwodu głosownia. Czy obwód ten nie może być stałym obwodem 

głosowania? 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że funkcjonują odpowiednie terminy, w których 

należy utworzyć dodatkowy obwód do głosowania. Utworzenie dodatkowego obwodu jest 

uzależnione do tego czy w szpitalu jest odpowiednia liczba osób uprawnionych do głosowania. 

Wynika to z ustawy. Gdyby nie było określonej liczby osób, obwód nie zostałby utworzony.                        

W gminie Frombork funkcjonują trzy stałe obwody głosowania.  

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

i) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/41/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zbadania zasadności 

skargi Pana; 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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j) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/42/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie rozparzenia skargi Pana na działalność  Burmistrza 

Miasta i Gminy Frombork w zakresie przyznania lokalu socjalnego; 

 

 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy ktoś chce jeszcze coś wnieść do 

uzasadnienia? 

Nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 k) Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały Nr IV/43/15 Rady Miejskiej 

we Fromborku z dnia 19.03.2015 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana na działalność Kierownika 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku; 

Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zapytała, czy ktoś chce jeszcze coś wnieść do 

uzasadnienia? 

Nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 9. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że na interpelację radnego Roberta Markuna 

odpowie pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska. Pytanie dotyczyło czy z programu będą mogły 

korzystać osoby, które zdjęły już azbest. 

Radny Robert Markun powiedział, iż chodzi o to czy mieszkańcy, którzy zdjęli już azbest będą mogły 

skorzystać  z dofinansowania z gminy. Eternit jest już zdjęci i jest składowany  

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że gmina jest na pierwszym etapie i w obecnym 

roku zamiarem jest uchwalenie programu.  

Radny Robert Markun powiedział, że rozmowy  na ten temat były prowadzone już za poprzedniej 

kadencji.  

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że w obecnym roku znalazła dofinansowanie w 80 

%  na przygotowanie programu. Program prawdopodobnie zostanie przedłożony pod koniec roku. 

Przygotowana zostanie również inwentaryzacja. 

Radny Robert Markun powiedział, że inwentaryzacja była robiona za poprzedniej kadencji.  



10 
 

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że w dofinasowanie wchodzi inwentaryzacja.                   

Na obecny dzień nie ma programu. Podstawą ubiegania się o jakiekolwiek dofinasowanie jest 

konieczność posiadania przez gminę programu.  

Radny Robert Markun zapytał, czy osoby które już zdjęły nie chcą lub nie mogą utylizować na własny 

koszt eternitu, czy mogą skorzystać później z dofinasowania? 

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że na razie musi zostać przygotowany program                      

i ujęte w nim założenia.  

Radny Robert Markun zapytał, czy będzie brane to pod uwagę, jeżeli teraz już ktoś zmienił dach  

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska powiedziała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na zadane 

pytanie. Dofinasowanie jest udzielane z ministerstwa gospodarki na przygotowanie programu.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że jeżeli będzie to możliwe zostanie ujęte                         

w projekcie programu.   

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska dodała, że dofinasowania przyznawane są na ściągnięcie                           

i utylizację. Warunkiem ubiegania się o jakikolwiek dofinasowanie jest posiadanie dokumentu 

programu. 

Radna Anna Żurowska zapytał, kto tworzy ww. program ? 

Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska odpowiedziała, że zostanie to zlecone firmie.  

Ad. pkt 10. 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że jeżeli chodzi o Konwencję Ramsarską to zgłosiła uwagę 

związaną z kanałem Kopernikowskim. Jest to istotne, gdyż był to zabytek, nawet przypisuje się 

prawdopodobieństwo budowy tego kanału Kopernikowi. Kanał nie był drożny i zamiast to wykonać 

zasypano. Istnieją możliwości zwrócenia międzynarodowej uwagi na ten fakt i mogłyby wyniknąć 

jakieś możliwości odrestaurowania kanału.  

Pani Burmistrz Małgorzat Wrońska powiedziała, że opinia radnej został wysłana, ale wzięto pod 

uwagę opinie dotycząca Zalewu Wiślanego wysłaną przez Tolkmicko.  

Radny Robert Markun  zapytał, czy jeżeli zostanie objęty konwencją ,to czy zostanie przekopana 

mierzeja? 

Pani Burmistrz Małgorzat Wrońska powiedziała, że nie ma to raczej z  tym powiazania, dotyczy to 

wodno – błotnych obszarów, a przekop to co innego.  

Radna Anna Żurowska powiedziała, że konwencja nie powoduje ograniczeń dotyczących inwestycji.  

Jest to bardzo ważne stwierdzenie.  

Radni pozytywnie ocenili przyłączenie się do Konwencji Ramsarskiej.  

Ad. pkt 11.  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska zamknęła IV 

zwyczajna sesję Rady Miejskiej we Fromborku.  
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Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad: Wioletta Krukowska  

Protokołowała: Moniak Iwańska  


